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Referat af styrelsesmødet den 8.01.2024 kl. 8:00-11:00 

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
 

Kl. Punkter Resultat 

8.00 1. Godkendelse af dagsorden Dagsordenen blev godkendt. 

8.03 2. Godkendelse af referat fra d. 
4.12. og 18.12 

Referater fra d.4/12 2023 og d.18/12 
2023, blev godkendt. 

8.05 
 

3. Opfølgning på igangværende 
arbejdet med: 

• Generalforsamling: 
• Vedr. beretningen se 

fordelingen nederst på 
dagsordenen 

 
 

 
• Vedtægtsændringer. Se 

bilagene til STM 18.12 

 

 
 

• Indlæg til beretningen skal 
senest være færdige d.22/1 

2024. I forlængelse af 
dagsorden for dette møde 
findes liste over, hvem der 

skriver hvad. 
 

• Styrelsen drøftede muligheden 
for at afholde generalforsamling 
hvert andet år i stedet for hvert 

år. Styrelsen besluttede at 
stille forslag om dette ved 

generalforsamlingen i 2024. 
Lone udformer en konkret tekst 
med vedtægtsændringerne til 

beslutning på STM i februar. 
Styrelsen ønsker at det fremgår 

af ændringsforslaget, at 
styrelsen er forpligtet til, i det 
år, hvor der ikke afholdes 

generalforsamling, at der 
afholdes dialogmøde/r med 

skolepolitisk debat, målrettet 
kredsens medlemmer og evt. 
politikere, forældre og elever. I 

motivationen for 
ændringsforslagene, skal det 

fremgå at dialogmøderne ikke 
skal erstatte andre dialogmøder 
eller aktiviteter kredsen allerede 

normalt afholder. 
 

Styrelsen drøftede muligheden 
for at ændre antallet at 

medlemmer af styrelsen. 
Styrelsen besluttede at stille 
forslag om, at § 8 i 

vedtægterne ændres således at 
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der i stedet for mindst 4 
medlemmer, står mindst 3 

medlemmer af styrelsen. 
 

 
 

4. Kredskontoret 
• Ny dør 

 

 
• Intet nyt 

 

 
 

5. TR/AMR -arbejdet   
• TR-møde Svendborg d. 

29.1. Budget. Hvilke andre 
emner? 

 

 
• Der skal vælges ny TR på 

Stokkebækskolen 

 

 
• TR/AMR- mødet d. 26.2. 

hvilke emner udover 
500.000 kr.- puljen skal 

tages op? 
 

 
• Generalforsamling. Hvilke 

opgaver bortfalder i forbindelse 
med de planlagte besparelser 

på skolerne? 

 
• Lone orienterede om, at der 

skal vælges ny TR på 
Stokkebækskolen. 

 
To emner blev foreslået: 

• Medlemsundersøgelse som DLF 
har gennemført i december og 

januar. 
• Inklusions-hæfte fra DLF og KL. 

 

 

 6.  Skolepolitisk arbejde 

•  

• Intet nyt. 

 7. Særlige medlemsgrupper 

• Møde med medlemmer og 
TR fra udvalgte skoler med 

mellemformer 
• Møde om pension d. 25. 

jan. 

• Senior- og aktive medlems 
aktiviteter i 2024. 

Seniorgruppen holder møde 
d. 25. jan. Hvilke emner vil 
kredsstyrelsen byde ind 

med? 

 

 

Drøftet. Vi skal være opmærksomme 
på forskellen mellem mellemformer, 

visiterede tilbud, funktionsklasser m.fl. 
 
 

• Thomas orienterede. 

 
• Jakob Mark foredrag, besøg i 

folketinget og hos DLF, 

dialogmøde med Børne-
ungeudvalget i Svendborg om 
den nye børne-unge politik. 

 8. Det forpligtende 
kredssamarbejde, alle områder 

 

• Lene orienterede om, om at DLF 
har bevilget 150.000 kr. til 

Pædpolfos arbejde med grøn 
omstilling. Pengene bliver 

administreret af Thomas 
Hollesen fra kredsen i Vends 
Herred.  

 
 

9. Overenskomst/arbejdstid/-
kommunerne 
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• Lokalløn Svendborg 
fremadrettet 

 
 

• Lone orienterede om 
henvendelsen fra forvaltningen i 

Svendborg vedr. 
lokallønsforhandlinger. 

Styrelsen var meget tydelige 
på, at vi ikke ønsker lokale 
forhandlinger på de enkelte 

skoler. 

 10. Kommunikation 

• Nyhedsbrev januar. Hvem 
skriver hvad? 

• Susanne 
• Lene 
• Tea 

• Gitte 
• Thomas 

• Lone 
• Steen 

Reaktion på Svendborgs placering 

som den kommune, der segreger 
færrest elever med autisme. 

 

• Thomas: pensionsmøde og 
opsigelser og overflytninger. 

• Lone: generalforsamling og 
budget Svendborg  

• Gitte: evt. børne- ungepolitik i 

Svendborg  
• Lene: hvorfor forlader lærerne 

folkeskolen. 

 11. Regnskab og budget 
 

• Intet 

10.50 12. Punkter til næste møde 
 

• Vedtægtsændringer d. 29.1.24 

10.55 13. Eventuelt 
 

• Steen orienterede om et 
seminar om håndtering af 

arbejdspres, som skal afholdes 
på Ærø. 

 
Deadline for at skrive er STM. Mandag d. 08.01.24 
Husk til beretningen: 

• Gitte: Svendborg MED og budgetter i Svendborg. 
• Lene: Det pædagogiske område. 

• Tea: Kommunikation 
• Lone og Thomas: Læreruddannelsen. 
• Thomas: Samarbejde med kommune. 

• Steen: Ærø herunder budgetter og lønforhandlinger. 
• Susanne: Langeland herunder budgetter og lønforhandlinger. 

• Lene og Lone: Fagpolfo 


